
Holløselund Strand Grundejerforening 
Bestyrelsesmøde 

22. september 2017 kl. 19.00 
Hos Carl Christian til kaffe 

Tilstede: Carl Christian, Gerda, Ole, Jens, Peter og Shannon 

1. Godkendelse af dagsorden. Referat: dagsorden godkendt 

2. Valg af referent. Shannon 

3. Godkendelse af referatet fra mødet den 
18. august 2017 

Referatet fra mødet d. 18/8 kan ikke godkendes da 
den ikke blev modtaget af bestyrelsen…. Vedhæftet 
sammen med referat fra 22/9  

4. Kassereren. 
Vores aktiebeholdning. Hvad gør vi? Se 
bilag. 

Alle har betalte kontingent.  
Carl Christian kontakter banken og spørge om vi må 
have aktier stående uden LEI kode.  Punktet tages 
op ved næste møde.  

5. Trappen. Ved Jens: Arbejdsplan for 
arbejdsdagen. 
Herunder: 
Omdeling af flyvers.  
 

1. Jens har lavet en arbejdsplan for dagen og 
laver en flyer som vi deler ud…. Da det er en 
større opgave at få reposen fastgjort skal 
alle dele samles og være klare til dagen.  
Bestyrelsen vedtager at hvis der ikke 
kommer arbejdskræft nok til dagen bliver 
der hyret et par mænd til jobbet.   
Der bliver ikke holdt frokost efter 
arbejdsdagen.  

2. Barrit stien bliver vedligeholdt af Peter og 
han får 500 kroner om året til det.  

 

6. Orientering om kyst/strand/skråning Ansøgning af grundejer for at lave privat kystsikring 
er stadig aktuelle og vi meddeler at vi er med i 
ansøgningen.   

7. Næste Møde: ? Evt.  Lørdag d.  4 nov.  Kl. 11 

8. Eventuelt.  Ole orienterer om en mand fra Baldersvej som ikke 
er grundejermedlem men har muligvis en nøgle til 
stranden.   

 

 

Bilag vedhæftet:_ 

Nye EU skatteregler. 

 


